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Even het lijstje van maandag van de minister aflopen om te kijken ofwe alles gedaan hebben:

- gesprek Udiagnostics over dat ze meer capaciteit kunnen bieden in Duits lab 25.000 stuks en dat we in principe bereid

zijn om daarin te kopen. Gesprek al geweest?
Contacten zijn doorgelopen, deal met Duits lab blijkt nog niet te zijn gesloten (hadden we eigenlijk al een beetje verwacht, de

man probeerde met bluf VWS over de streep te trekken en daarmee het Duitse lab weer over de streep te trekken). We spelen
het spel mee en blijven interesse tonen.

- extra laboranten gevraagd aan VNO NCW, VNO NCW wil helderder hebben wat de vraag precies is. Heeft gesprek met

NVMM/VMML al plaatsgevonden? Fis dat snel gepland? IToorde dat mijn signaal had geholpen.[EEzt deze week

aan tafel.

- notitie ins en outs sneltesten, loopt. Proberen morgenavond in zijn tas te stoppen? Mooi streven, ||EEENverken
ook aan gespreknotitie tbv vrijdag. Wellicht kan dit bijlage vormen ook ter info voor andere partijen?
- we moeten snel dat punt regelen dat nieuwe sneltest en innovatieve testmogelijkheden ergens een front-office krijgen
om hun aanbod neer te leggen en dan beoordeeld worden en de goede weg gewezen worden qua validerend, uittesten

enzo (LCH? LCDK?, EZK kan ook helpen denk 1k, maar dan moeten wij de nhoudelijke lyn wel maken. Om hen weer te

helpen. Ik heb in elk geval een vraag liggen van een serologisch testbedryjf, wat zal ik daarmee doen? We willen liever

naar een omgekeerde situatie, namelijk: LCH krijgt opdracht om markt te monitoren op grond van wens NLse overheid

om permanent het beste te kopen wat te krijgen valt. Hiertoe stellen we een opdracht op incl bepaalde zoekcriteria. We

willen af van de wervelstorm. Wel inventariseren we alles wat we binnen krijgen en dat is heel erg veel. Maar niet weer

zo'n loket als in april...
- gesprek bemensing LCDK (heb ik aanEBE):evraagd wat Hugo daar nog mee wil), wachten we wel af. Ik moet

volgende week weer met EEF aan praten en met

- BCO stretchen GGDen, hebben we vanmiddag gedaan en donderdag weer verder kijken. Wij moeten ook onze eigen
argumentatie op gaan schrijven waaronr er een eind aan BCO zit en waarom verderopschalen echt met kan. Ik geefje
signaal even door aanEREL- team

Tot slot: ik heb nog iets van GGD in t land in mijn mailbox (jj hebt cc geloof 1k) waar 111 testmonsters kwijt waren

geraakt bij een “commercieel” lab. Is dat al bij iemand in behandeling? Of nieuw voorjou? Moeten we wel even op

reageren, want anders wordt dit groter dan we willen. Ja dit blijft dooretteren (Noord Oost Gelderland). Heb vraag om

antwoordbrief bij [EE uitstaan.
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